
Verslag bijeenkomst informatiebehoefte mogelijke grootschalige munitieopslagdepot Weerselo 

 

Datum: 1 juli 2024 

Tijd: 19:30 – 21:00 uur 

Locatie: De Amanshoeve, Rossumerstraat 34, 7636 PL Agelo 

 
Welkomstwoord en doel 
Op 1 juli 2024 vond er bij De Amanshoeve in Agelo een bijeenkomst plaats omtrent het mogelijke 
grootschalige munitiedepot in Weerselo. Aanwezig waren zo’n 150 inwoners en belanghebbenden. 
Het doel van deze avond was om de informatiebehoefte van onze inwoners en belanghebbenden in 
kaart te brengen en om vragen te bundelen. De burgemeester heette de aanwezigen welkom, opende 
de avond met een introductie en gaf een korte presentatie over het mogelijke munitieopslagdepot. 
 
Achtergrond en aanleiding 
De avond begon met een terugblik op het proces tot zover. De aanleiding voor deze bijeenkomst is de 
behoefte van Defensie aan ruimte voor onder andere munitieopslag, jachtvliegtuigen en 
oefenterreinen. Eind vorig jaar werd door Defensie bekendgemaakt dat er binnen Nederland grote 
zoekgebieden zijn voor een mogelijk munitieopslagdepot. Dit waren grote cirkels op de kaart, waarin 
een zoekgebied stond tussen Oldenzaal en Ootmarsum. Hiertegen heeft de gemeente een zienswijze 
ingediend. Eind mei zijn de zoekgebieden concreter geworden en hierbij kwam de locatie tussen 
Weerselo/Rossum/Agelo in beeld. Defensie heeft vervolgens voor belanghebbenden een 
informatieavond op 10 juni 2024 gehouden in Zwolle, maar helaas waren hier weinig inwoners van op 
de hoogte. 
Begin dit jaar startte Defensie een milieueffectrapportage (MER)-procedure waarbij de acht 
zoekgebieden die in beeld zijn, onderzocht worden. De resultaten hiervan worden in september 
openbaar, waarna opnieuw gelegenheid is om zienswijzen in te dienen. Het kabinet neemt eind dit 
jaar/begin volgend jaar een besluit over welke locatie het gaat worden in Nederland. Er zijn zones van 
400 (zone A), 700 (zone B) en 1400 (zone C) meter aangegeven rond het mogelijke depot. In zoverre 
nu bekend, mag in de binnenste zones (A en B) niet worden gewoond, terwijl in zone C naar 
grootschaligheid van bewoning wordt gekeken. 
 
Vragen 
De avond ging verder met het verzamelen van vragen vanuit de zaal. Er was veel respons en de 
zorgen van de aanwezigen werd zichtbaar kenbaar gemaakt. De gestelde vragen, die zowel 
mondeling als op papier gesteld zijn, worden gebundeld en zullen binnenkort aan Defensie worden 
voorgelegd. De vragen gingen onder andere in op de locatie, de zones, veiligheid, de rol van de 
gemeente en het proces. De burgemeester heeft, waar mogelijk, de vragen beantwoord en de vragen 
die gericht zijn aan Defensie zijn genoteerd. 
 
Vervolg 
De gemeente gaat binnenkort in gesprek met Defensie. De vragen zijn gebundeld en dit zullen wij 
Defensie voorleggen. De vragen aan de gemeente hebben we beantwoord en hiervan een apart 
document gemaakt. We zullen Defensie met klem verzoeken met duidelijke antwoorden te komen 
zodat wij in de informatiebehoefte kunnen voorzien. De gemeente zal in gesprek gaan met de 
aangestelde kerngroep uit zone A en B en zal actief communiceren met iedereen in de zones A, B en 
C, zodat belanghebbenden op de hoogte blijven van nieuwe informatie en ontwikkelingen. 
 
Afsluiting  
De burgemeester bedankte alle aanwezigen voor hun input en betrokkenheid. Er werd benadrukt dat 
de gemeente haar uiterste best zal doen om de belangen van de inwoners te behartigen en hen te 
informeren over verdere stappen in dit proces. Informeel kon er nog worden nagepraat met een 
drankje. 
 
N.B.: Dit verslag bevat de kernpunten zoals besproken tijdens de bijeenkomst. Voor verdere vragen of 
opmerkingen kunt u contact opnemen via munitiedepot@dinkelland.nl.  
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